
Proč chci být prezidentem 
 
Politika je v demokracii řemeslo jako každé jiné. Jsem přesvědčen, že teprve po 
učňovských létech a po létech sbírání zkušeností se politik stává tím, co u 
řemesel nazýváme „mistrem“. 
V politice se pohybuji od listopadu 1989, nejprve na komunální, později na 
vrcholové úrovni v Senátu, kam jsem byl zvolen již počtvrté. V letech 2004 až 
2010 jsem byl předsedou Senátu. 
Jsem politik, ale i člověk s jasnou stopou, s čitelnou minulostí bez výhybek, jsem 
čitelný a předpovídatelný. Svoje vlastnosti nemusím slibovat, jsou mojí historií a 
skutečností. 
Moje hodnoty jsou vystavěny na úctě a respektu k vlastní zemi, na osobních 
svobodách a také osobní zodpovědnosti. Jsem zastáncem členství České 
republiky v NATO a v EU, stavím se proti všem formám totality. 
Moje heslo je, že chci lidem pomáhat a ne škodit. Na to jsem jako lékař, i jako 
politik přísahal. 
Můj morální profil, mé politické i lidské zkušenosti a má osobní historie mě 
opravňují ucházet se o úřad prezidenta ČR. 


